

دعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية السنوية لشركة ألف للتعليم القابضة بي إل سي
Invitation to Attend the Annual General Assembly Meeting of Alef Education Holding plc

The Board of Directors of Alef Education Holding plc (the "Company") invites its shareholders to attend the Company's Annual General Assembly Meeting on Tuesday, 31 March 2026 at 4:00 pm (UAE time) physically at Building 2, Al Muntazah - Ministries Complex, Abu Dhabi, United Arab Emirates and virtually through an electronic link that will be sent to the shareholders via SMS or email following the registration of their attendance, to discuss the agenda and vote on the proposed resolutions in real time.

The following agenda items will be considered during the meeting:

1. To consider and approve the Board of Directors' report on the Company's business and financial position for the financial year ended on 31st December 2025.
2. To consider and ratify the External Auditors' Report on the Company for the financial year ended on 31st December 2025.
3. To discuss and ratify the Company's balance sheet as of 31st December 2025 and profit and loss account for the financial year ended on 31st December 2025.
4. To consider and approve the Board of Directors' recommendation to distribute a cash dividend of AED 223,972,000 to the shareholders for the second half of the financial year ended on 31st December 2025, which is deemed to be the final dividend payment for the financial year ended 31st December 2025. This dividend distribution will bring the total cash dividend for the financial year ended 31st December 2025 to AED 432,992,000 (representing 618.56% of the Company's paid-up share capital).

Pursuant to the prospectus issued by the Company concerning its initial public offering, the Company will meet its target minimum dividend commitment for the financial year ended 31st December 2025 by paying AED 135,016,000 being AED 0.09644 per share

يدعو مجلس إدارة شركة ألف للتعليم القابضة بي إل سي ("الشركة") مساهميها لحضور اجتماع الجمعية العمومية السنوية يوم الثلاثاء الموافق 31 مارس 2026 الساعة 4:00 مساءً (بتوقيت الإمارات) وجاهياً في مقر الشركة الكائن في المبنى رقم 2، المنتزه، مجمع الوزارات، أبوظبي، وعن بعد من خلال رابط إلكتروني سيتم إرساله إلى المساهمين عبر رسالة نصية أو البريد الإلكتروني عقب تسجيل حضورهم، وذلك لمناقشة جدول الأعمال والتصويت على القرارات المقترحة فوراً.

سيتم خلال الاجتماع مناقشة جدول الأعمال التالي:

1. النظر في تقرير مجلس الإدارة حول نشاط الشركة ووضعها المالي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، والمصادقة عليه.
2. النظر في تقرير مدققي الحسابات الخارجيين للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، والمصادقة عليه.
3. مناقشة واعتماد الميزانية العمومية للشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليها.
4. النظر في الموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بتقديم توزيعات أرباح للمساهمين قدرها 223,972,000 درهم إماراتي عن النصف الثاني من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، لتصبح هذه آخر توزيعات أرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025. وينتج عن ذلك إجمالي توزيعات الأرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 بواقع 432,992,000 درهم إماراتي (ما يعادل 618.56% من رأس المال السهمي المدفوع للشركة).

وفقاً لنشرة الاكتتاب الصادرة عن الشركة المتعلقة بالطرح العام الأولي لها، ستلتزم الشركة بالحد الأدنى المستهدف لتوزيعات الأرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 من خلال دفع توزيعات أرباح بواقع 135,016,000 درهم إماراتي، أي 0.09644 درهم إماراتي لكل سهم (ما يعادل 192.88% من رأس

(representing 192.88% of the Company's paid-up share capital) to the free float market shareholders (holding 20% of total outstanding shares). Tech Nova Investment – Sole Proprietorship L.L.C and Kryptonite Investments L.L.C, being the remaining shareholders (holding 80% of total outstanding shares), will therefore receive the remaining dividend amounting to AED 297,976,000 being AED 0.05321 per share (representing 425.68% of the Company's paid-up share capital).

5. To consider and approve the Board of Directors' recommendation to distribute an interim cash dividend equivalent to 90% of the Company's profits for first half of the financial year ending on 31st December 2026 to the shareholders, based on and post the public release of the consolidated financial statements for the 6-month period ending on 30th June 2026.
6. To consider and approve the Board of Directors' proposal for the remuneration of the members of the Board of Directors for the financial year ended on 31st December 2025.
7. To discharge the members of the Board of Directors from liability for the financial year ended on 31st December 2025.
8. To discharge the Company's External Auditors from liability for the financial year ended on 31st December 2025.
9. To appoint the Company's External Auditors and determine their remuneration for the financial year that will end on 31st December 2026.

المال السهمي المدفوع للشركة) لمستثمريها من مالكي الأسهم حرة التداول (التي تمثل 20% من إجمالي الأسهم القائمة). وبالتالي، فإن شركة Tech Nova Investment – Sole Proprietorship L.L.C وشركة Kryptonite Investments L.L.C، بصفتها المساهمين المتبقين (الذين يمتلكان 80% من إجمالي الأسهم القائمة)، سيحصلان على المبلغ المتبقي من توزيعات الأرباح، والذي يبلغ 297,976,000 درهم إماراتي، أي 0.05321 درهم إماراتي لكل سهم (ما يعادل 425.68% من رأس المال السهمي المدفوع للشركة).

5. النظر في والموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية مرحلية على المساهمين، بما يعادل 90% من أرباح الشركة عن النصف الأول من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026، وذلك استنادًا إلى القوائم المالية الموحدة للشركة عن فترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026، وبعد الإفصاح عنها للعموم.

6. النظر في والموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بتوزيع مكافآت لأعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

7. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن أعمالهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

8. إبراء ذمة مدققي حسابات الشركة الخارجيين عن أعمالهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

9. تعيين مدققي حسابات الشركة الخارجيين وتحديد أتعابهم عن السنة المالية التي سوف تنتهي في 31 ديسمبر 2026.

Notes:

Electronic Registration, Attendance and eVoting:

1. At the direction of the Securities and Commodities Authority, the Company's shareholders who will attend the annual general assembly meeting virtually should register their attendance electronically to be able to vote on the items of the general assembly. Registration is open from 4:00 pm on Tuesday, 24th March 2026 and closes at

ملاحظات:

التسجيل الإلكتروني، والحضور، والتصويت الإلكتروني:

1. بناءً على توجيهات هيئة الأوراق المالية والسلع، على مساهمي الشركة الذين سيحضرزون الاجتماع عن بُعد تسجيل حضورهم إلكترونياً، وذلك للتمكن من التصويت على بنود الجمعية العمومية. يُفتح باب التسجيل من الساعة 4:00 مساءً من يوم الثلاثاء الموافق 24 مارس 2026 ويتم إغلاق

4:00 pm on Tuesday, 31st March 2026. For electronic registration, please visit the following website: www.smartagm.ae. Holders of proxies can register through (www.smartagm.ae), fill out the proxy form and upload it with the supporting documents once the online registration is open.

- Any shareholder entitled to attend the general assembly meeting may delegate any person other than a member of the Board of Directors, employees of the Company, a broker or employees of such broker under a special written proxy. In such capacity, no proxy may represent a number of shareholders who hold more than 5% of the shares in the capital of the Company. Persons of incomplete capacity or incapable shall be represented by their legal representatives (provided that the requirements set forth in items 1 and 2 of Article (40) of Chairman of Authority's Board of Directors' Decision no. (3/R.M) of 2020 concerning the Approval of Joint Stock Companies Governance Guide are taken into account). Shareholders may review the disclosure posted on the Company's page at Abu Dhabi Securities Exchange in respect of the requirements to be adopted to approve a proxy. The proxies issued for the first meeting shall be valid for any later meetings unless expressly cancelled by the shareholder through a notification to registration@smartagm.ae.

For a proxy to be valid, the signature of the shareholder indicated in the proxy must be the signature approved by any of the following entities:

- a public notary in the United Arab Emirates;
- a chamber of commerce or economic department in the United Arab Emirates;
- a bank or company licensed in the United Arab Emirates provided that the

التسجيل في تمام الساعة 4:00 من مساء يوم الثلاثاء الموافق 31 مارس 2026.

للتسجيل الإلكتروني، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.smartagm.ae. بالنسبة لحاملة التوكيلات، يمكنهم التسجيل من خلال الموقع الإلكتروني نفسه (www.smartagm.ae) وملء نموذج التوكيل وتحميله مع المستندات الداعمة بمجرد فتح باب التسجيل.

2. يجوز لأي مساهم يحق له حضور اجتماع الجمعية العمومية أن يُنيب عنه أي شخص آخر يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة أو موظفي الشركة أو شركة الوساطة أو العاملين بها، وذلك بموجب توكيل خاص مكتوب. وبهذه الصفة، لا يجوز لأي وكيل أن يمثل عددًا من المساهمين ممن يمتلكون أكثر من 5% من الأسهم في رأس مال الشركة. ويمثل ناقصي الأهلية وفاقديها النائبون عنهم قانونًا (شريطة أن تؤخذ بعين الاعتبار الشروط المنصوص عليها في البندين 1 و 2 من المادة (40) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3 / ر. م) لسنة 2020 بشأن الموافقة على دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة). يمكن للمساهمين مراجعة الإفصاح المنشور على صفحة الشركة في سوق أبوظبي للأوراق المالية في ما يتعلق بالإجراءات الواجبة لاعتماد التوكيل. وتبقى التوكيلات الصادرة للاجتماع الأول سارية المفعول لأي اجتماعات لاحقة إلا في حال إلغائها بشكلٍ صريح من قبل المساهم من خلال إخطار يرسله إلى البريد الإلكتروني registration@smartagm.ae.

لكي يكون التوكيل صالحًا، يجب أن يكون توقيع المساهم المشار إليه في التوكيل هو التوقيع المعتمد من إحدى الجهات التالية:

- أ) كاتب عدل في دولة الإمارات العربية المتحدة؛
- ب) غرفة التجارة أو دائرة الاقتصاد في دولة الإمارات العربية المتحدة؛

- shareholder has an account with any of them; or
iv) a licensed financial market in the United Arab Emirates.

A corporate person may delegate one of its representatives or those in charge of its management under a resolution passed by its board of directors or any similar entity to represent such corporate person in the Annual General Assembly meeting of the Company. The delegated person shall have the powers as determined under the delegation resolution.

3. Shareholders registered in the shareholders register on Monday 30th March 2026 shall be entitled to attend and vote in the annual general assembly meeting, and shareholders registered in the shareholders' register on Monday 6th April 2026 shall have the right to attend and vote at the postponed Annual General Assembly.
4. The meeting of the general assembly shall not be valid unless attended by shareholders who hold or represent by proxy at least 50% of the Company's share capital. In case quorum is not reached in the first meeting, the second meeting shall be convened on Tuesday, 7th April 2026 in the same manner and at the same time and the proxies issued for the first meeting shall be valid. The second meeting shall be valid regardless of the number of attendees.
5. Shareholders registered in the shareholders register on Friday 10th April 2026 shall be entitled to receive the dividends if the quorum is achieved on Tuesday 31st March 2026, and shareholders registered in the shareholders register on Thursday 17th April 2026 shall be entitled to receive the dividends if the annual general assembly is held on Tuesday 7th April 2026.
6. Shareholders are required to update their contact details at the Abu Dhabi Securities Exchange to ensure that dividends are

- (ج) بنك أو شركة مرخصة في دولة الإمارات العربية المتحدة بشرط أن يكون للمساهم حساب في أي منهما؛ أو
(د) سوق مالية مرخصة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

يجوز لأي شخص اعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه، ليمثله في الجمعية العمومية السنوية للشركة، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفويض.

3. يحق للمساهم المسجل في يوم الاثنين الموافق 30 مارس 2026 الحضور والتصويت في اجتماع الجمعية العمومية السنوية. ويحق للمساهم المسجل في يوم الاثنين الموافق 6 أبريل 2026 الحضور والتصويت في اجتماع الجمعية العمومية السنوية المؤجل.

4. لا يكون انعقاد الجمعية العمومية صالحًا إلا إذا حضره مساهمون يملكون أو يمثلون بالوكالة ما لا يقل عن (50%) من رأسمال الشركة، فإذا لم يتوافر هذا النصاب في الاجتماع الأول، فسيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الثلاثاء 7 أبريل 2026 في نفس التوقيت ونفس الآلية. وتبقى التوكيلات الصادرة للاجتماع الأول سارية المفعول. ويكون الاجتماع الثاني صالحًا بغض النظر عن عدد الحضور.

5. يكون صاحب الحق في الأرباح هو مالك السهم المسجل في يوم الجمعة 10 أبريل 2026 وذلك في حال انعقاد الاجتماع في يوم الثلاثاء 31 مارس 2026. ويكون صاحب الحق في الأرباح هو مالك السهم المسجل في يوم الجمعة 17 أبريل 2026 وذلك في حال انعقاد الاجتماع في يوم الثلاثاء 7 أبريل 2026.

6. على السادة المساهمين تحديث بيانات الاتصال الخاصة بهم لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية لضمان استلام الأرباح التي ستوزع بواسطة سوق أبوظبي للأوراق المالية.

delivered properly. Dividends will be distributed through the Abu Dhabi Securities Exchange.

7. The virtual meeting will be recorded. Shareholders are entitled to discuss the items listed in the agenda and ask questions to the Board of Directors and the auditors of the Company.
8. For any queries related to the electronic registration, attendance and eVoting, please read the instructions available on SmartAGM Portal (www.smartagm.ae) or via the support channels on SmartAGM Portal.
9. Shareholders can access and review the Company's consolidated financial statements for the year ended 31st December 2025 via the Company's page on the Abu Dhabi Securities Exchange website and the Company's website.
10. The shareholders can view and download the guidelines concerning Investors Rights and the appointment of women on the Board of Directors on the Securities and Commodities Authority website through the following link: <https://www.sca.gov.ae/en/regulations/minority-investor-protection.aspx>

7. سيتم تسجيل الاجتماع عن بعد، ويحق للمساهمين مناقشة الموضوعات المدرجة في جدول أعمال الجمعية العمومية وتوجيه الأسئلة إلى أعضاء مجلس الإدارة ومدققي حسابات الشركة.

8. لأية استفسارات تتعلق بالتسجيل والحضور والتصويت الإلكتروني، يرجى الاطلاع على التعليمات المتوفرة على البوابة الذكية للجمعيات العمومية (www.smartagm.ae) أو من خلال وسائل الدعم المتوفرة على موقع البوابة الذكية.

9. يمكن للمساهمين الاطلاع على البيانات المالية الموحدة للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 على صفحة الشركة ضمن الموقع الإلكتروني لسوق أبوظبي للأوراق المالية، أو على الموقع الإلكتروني للشركة.

10. يمكن للمساهمين الاطلاع على دليل حقوق المساهمين ونسبة تمثيل المرأة بمجالس إدارات الشركات المدرجة وتحميل هذه المستندات من الموقع الرسمي لهيئة الأوراق المالية والسلع، عبر الرابط:

<https://www.sca.gov.ae/en/regulations/minority-investor-protection.aspx>